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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΛΙΑΚΟΥΛΗ  

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ ΟΜΑΔΑΣ 

 

Λάρισα,  18 Ιουλίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

Θέμα: « Να κηρυχθεί άμεσα σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης,  λόγω πανώλης, η Θεσσαλία»  

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Περίπου πριν μια εβδομάδα βρέθηκε θετική στην πανώλη μια ολόκληρη μονάδα αιγοπροβάτων 

στην Καλαμπάκα, της οποίας τα ζώα της θανατώθηκαν και θάφτηκαν, σύμφωνα με το υγειονομικό 

πρωτόκολλο των αρμοδίων αρχών. Από τότε βρέθηκαν άλλες δυο κοντινές μονάδες θετικές για τις 

οποίες ακολουθήθηκε η ίδια διαδικασία. Σύμφωνα με πληροφορίες, ακόμη μια μονάδα στην ίδια 

περιοχή εντοπίστηκε τις προηγούμενες ημέρες και τα ζώα αυτά αποφασίστηκε επίσης να 

θανατωθούν και να  θαφτούν. 

Πλέον , οι τοπικές αρχές της Θεσσαλίας και οι κτηνοτρόφοι βρίσκονται σε συναγερμό καθώς 

φαίνεται πως η πανώλη των  αιγοπροβάτων συνεχίζει να εξαπλώνεται, παρά το γεγονός ότι 

από την πρώτη στιγμή εφαρμόζονται όλα τα ενδεικνυόμενα μέτρα, όπως  ζώνες επιτήρησης, 

 έλεγχοι  και δειγματοληψίες από τις αρχές 

Παρά τα μέτρα όμως που έχουν ληφθεί, υπάρχει πλέον μεγάλη ανησυχία και πολλά ερωτηματικά 

για τη ραγδαία εξάπλωση του ιού και ειδικά η πληροφορία ότι πέρασε σε άλλη περιοχή. Σύμφωνα 
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με στοιχεία που είδαν το φως της δημοσιότητας, φέρεται να έχει μολυνθεί και μια μονάδα στο 

Δομένικο Ελασσόνας, με τις αρμόδιες αρχές να αναμένουν τα επίσημα αποτελέσματα των ελέγχων.   

Ήδη, ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας κ Δ  Κουρέτας ζήτησε από το αρμόδιο υπουργείο να 

κηρυχθεί η Θεσσαλία σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης, ώστε να απλοποιηθούν οι διαδικασίες 

και να προωθηθούν άμεσα όλα τα αναγκαία μέτρα, τα οποία ίσως απαιτηθεί να εντατικοποιηθούν. 

Δεδομένου ότι οι κτηνοτρόφοι της Θεσσαλίας , ειδικά μετά τις καταστροφικές πλημμύρες στην 

περιοχή, βιώνουν μια δύσκολη καθημερινότητα, με το εισόδημά τους διαρκώς να συρρικνώνεται., 

ενώ η περιοχή μας βρίσκεται σε εξαιρετικά δεινή θέση, καθώς οι μεγάλες καταστροφές στην 

κτηνοτροφία δεν έχουν αποκατασταθεί και κανένα συγκροτημένο σχέδιο, με συγκεκριμένο 

χρονοδιάγραμμα για τις κτηνοτροφικές μονάδες και την στήριξη της παραγωγής , δεν έχει 

εκπονηθεί από την Κυβέρνηση .  

Δεδομένου ότι πρέπει να προβλεφθεί και να αντιμετωπιστεί άμεσα και καίρια το φαινόμενο της 
εξάπλωσης της πανώλης στις κτηνοτροφικές μονάδες της Θεσσαλίας και να ληφθούν όλα τα 
αναγκαία μέτρα για την αποτελεσματική αντιμετώπιση του ιού και την προστασία των 
κτηνοτροφικών μονάδων  

Κατόπιν αυτών, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός : 

1. Σε ποιες ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε για την πρόληψη, την προστασία και την 
αντιμετώπιση του φαινομένου της πανώλης, καθώς και περιορισμού της εξάπλωσής της;  

2. Με ποιους τρόπους και ποια οικονομική στήριξη θα συμβάλλετε στην αντιμετώπιση του 
θέματος από την  Περιφέρεια Θεσσαλίας ;  

3. Θα κηρύξετε σε κατάσταση ανάγκης εξαιτίας της πανώλης, τη Θεσσαλία;  

4. Θα αποζημιώσετε άμεσα τους κτηνοτρόφους που επλήγησαν και θα εκπονήσετε σχέδιο για 
την στήριξη αυτών που τυχόν πληγούν από την ίδια αιτία;  

Η ερωτώσα  Βουλευτής  

 

Ευαγγελία Λιακούλη 

 




